



Centre de recherche et des services psychologiques
Centre for Psychological Services and Research



Shape the Future of Clinical Psychology at the University of Ottawa

[French version](#)

[The Centre for Psychological Services and Research \(CPSR\)](#) at the **University of Ottawa** is recruiting a **full-time Clinical Supervisors** for its **Child, Adolescent & Family Stream** to join our growing leadership team.

At CPSR, you'll do more than provide clinical supervision—you'll help develop the next generation of psychologists within our [CPA-accredited Clinical Psychology PhD Program](#), while contributing to innovative, evidence-based psychological services for diverse communities.

Why Join CPSR?

- Provide a diverse community of doctoral students and interns clinical supervision as they develop into competent, ethical clinicians.
- Provide leadership in a dynamic university-based training clinic.
- Contribute to program development, quality improvement, and service innovation.
- Collaborate with passionate colleagues committed to excellence in clinical training and care.
- Help advance equity, diversity, inclusion, accessibility, and culturally responsive practice in mental health services.

We're Looking For

- Registered, or eligible for registration, with the College of Psychologists and Behaviour Analysts of Ontario.
- Doctoral degree, PhD or PsyD, in Clinical Psychology, with 2–5+ years of post-licensure experience.
- Experience with psychoeducational assessments, as well as an interest in psychotherapy with children, adolescents, and families.
- Experience supervising trainees in delivering evidence-based psychological services and in inclusive practices.
- Strong commitment to mentorship and clinical excellence.
- English-French bilingualism required.



uOttawa

Université d'Ottawa | University of Ottawa
136 Jean-Jacques Lussier, Ottawa ON, K1N 6N5
(613) 562-5289 (613) 562-5169



Centre de recherche et des services psychologiques
Centre for Psychological Services and Research



Be Part of Something Meaningful

Located in Canada's capital and embedded within North America's largest bilingual university, CPSR offers a unique opportunity to combine **clinical leadership, supervision, teaching, service innovation, and direct client care** in one impactful role.

HOW TO APPLY:

- Interested candidates should submit a cover letter, statement of clinical supervision philosophy, and CV, along with the names and contact information of two professional references, to Dr. Annie Lamonde (cpsr.director@uottawa.ca) October 14th, 2026. Please indicate the job title in the subject line. Only candidates selected for an interview will be contacted.

Located on the ancestral land of the Algonquin people, uOttawa is committed to ensuring equity, diversity and inclusion in the scholarly and leadership environments of our students, staff and faculty. Accordingly, we strongly encourage applications from individuals from all underrepresented, equity-seeking, rights-seeking populations, including Indigenous peoples, racialized individuals, persons with disabilities, women and individuals from LGBTQ2+ communities and others who reflect the diversity of Canadian society.

ADDITIONAL POSITION DETAILS

Location: University of Ottawa | Main Campus | Ottawa, ON

Full-Time: One-Year Renewable Appointment extendable thereafter

Hours per week: 35

Salary range: Approximately \$120,000–\$150,000

Job Type: Executive in Residence



uOttawa

Université d'Ottawa | University of Ottawa
136 Jean-Jacques Lussier, Ottawa ON, K1N 6N5
☎ (613) 562-5289 📠 (613) 562-5169



Centre de recherche et des services psychologiques
Centre for Psychological Services and Research



Façonnez l'avenir de la psychologie clinique à l'Université d'Ottawa

Le [Centre de recherche et des services psychologiques \(CRSP\)](#) de l'Université d'Ottawa recrute un ou une **psychologue pour un poste de supervision clinique à temps plein (volet enfants, adolescents et familles)** afin de se joindre à son équipe de leadership en pleine croissance.

Au CRSP, vous ferez bien plus que de la supervision clinique : vous contribuerez à former la prochaine génération de psychologues au sein de notre [programme de doctorat en psychologie clinique agréé par la SCP](#), tout en participant à la prestation de services psychologiques novateurs, fondés sur des données probantes et adaptés à des communautés diversifiées.

Pourquoi vous joindre au CRSP?

- Offrir à une communauté diversifiée d'étudiants au doctorat et de stagiaires une supervision clinique à des étudiantes et étudiants au doctorat ainsi qu'à des internes qui développent leurs compétences de cliniciennes et cliniciens éthiques et compétents.
- Assumer un rôle de leadership au sein d'une clinique universitaire de formation dynamique.
- Contribuer au développement de programmes, à l'amélioration continue de la qualité et à l'innovation dans les services.
- Collaborer avec des collègues engagés envers l'excellence en formation clinique et en soins psychologiques.
- Faire progresser l'équité, la diversité, l'inclusion, l'accessibilité et les pratiques culturellement sensibles en santé mentale.

Profil recherché:

- Être membre, ou admissible à l'inscription, auprès de l'Ordre des psychologues et des analystes du comportement de l'Ontario.
- Détenir un doctorat, Ph. D. ou Psy. D., en psychologie clinique, avec au moins deux à cinq années d'expérience post-agrément.
- Avoir de l'expérience en évaluations psychoéducatives, ainsi qu'un intérêt pour la psychothérapie auprès des enfants, des adolescents et des familles.



uOttawa

Université d'Ottawa | University of Ottawa
136 Jean-Jacques Lussier, Ottawa ON, K1N 6N5
(613) 562-5289 (613) 562-5169



Centre de recherche et des services psychologiques
Centre for Psychological Services and Research



- Avoir de l'expérience en supervision de stagiaires et de prestation de services psychologiques fondés sur des données probantes ainsi que les pratiques inclusives.
- Démontrer un engagement marqué envers la supervision et l'excellence clinique.
- Maîtrise du français et de l'anglais requise.

Contribuez à quelque chose de significatif

Situé dans la capitale du Canada et intégré à la plus grande université bilingue en Amérique du Nord, le CRSP offre une occasion unique de conjuguer **leadership clinique, supervision, enseignement, innovation dans les services et soins directs à la clientèle** au sein d'un rôle porteur d'impact.

COMMENT POSTULER:

- Les personnes intéressées sont invitées à faire parvenir une lettre de présentation, un énoncé de leur philosophie de supervision clinique et leur curriculum vitae, ainsi que les noms et coordonnées de deux références professionnelles, à la Dre Annie Lamonde (cpsr.director@uottawa.ca) d'ici le 14 octobre 2026. Veuillez indiquer le titre du poste dans l'objet du courriel. Seules les personnes retenues pour une entrevue seront contactées.

Située sur la terre ancestrale du peuple algonquin, l'Université d'Ottawa s'engage à assurer l'équité, la diversité et l'inclusion dans les milieux universitaires et de leadership de nos étudiants, membres du personnel et professeurs. En conséquence, nous encourageons fortement les candidatures de la part de personnes issues de toutes les populations sous-représentées, en quête d'équité et de droits, y compris les peuples autochtones, les personnes racialisées, les personnes en situation de handicap, les femmes et les personnes issues des communautés LGBTQ2+ ainsi que d'autres personnes qui reflètent la diversité de la société canadienne.

DÉTAILS DU POSTE

Lieux de travail : Université d'Ottawa | Campus principal | Ottawa, ON

Temps plein : nomination renouvelable d'un an

Heures par semaine : 35

Échelle salariale : environ 120 000 \$ à 150 000 \$

Type de poste : Cadre en résidence



Université d'Ottawa | University of Ottawa
136 Jean-Jacques Lussier, Ottawa ON, K1N 6N5
uOttawa ☎ (613) 562-5289 📠 (613) 562-5169